
Goedenavond dames en heren, 

Een tijd geleden vernamen we dat het stadsdeel overweegt de verplich-
ting om een kapvergunning aan te vragen alvorens bomen te kunnen 
kappen af te schaffen of sterk te beperken. Nu we in de begroting 2012 
lezen dat er fors bezuinigd gaat worden op vergunningen in het alge-
meen (zie blz. 40), vragen we ons af wat dit voor de kapvergunning 
betekent. 

Een belangrijke doelstelling van de VVR is de bescherming van groen en bomen. In de eerste plaats in 
het Rembrandtpark, maar het groen elders ligt ons ook na aan het hart. 
Wat het Rembrandtpark betreft. De afdeling groenbeheer van het stadsdeel heeft het Rembrandt-
park goed onderhouden. Zeker de afgelopen vijf jaar. Zo heeft Groenbeheer waar nodig al grote 
dunningen uitgevoerd om  de bomen die bleven staan de kans te geven mooi uit te groeien. Keer op 
keer wordt zorgvuldig afgewogen of het uit onderhoudsoogpunt noodzakelijk is om tot kap over te 
gaan. Afschaffing of inperking van het kapvergunningenstelsel kan al gauw het einde betekenen van 
deze evenwichtige omgang met de bomen. In plaats daarvan zou iedereen die vindt dat er bomen in 
de weg staan kunnen gaan kappen zonder te hoeven motiveren waarom die bomen het veld zouden 
moeten ruimen. 

De kapvergunning gaat uiteraard over het hele stadsdeel. Behalve over de parken ook over de bo-
men op straat. Bewoners hechten veel belang aan bomen. Daar voelen mensen zich ook beter door, 
en bomen zijn goed voor de gezondheid. Iedereen die wij de afgelopen tijd spraken – individuele 
bewoners en bewonersgroepen – was  dan ook onaangenaam verrast bij de gedachte dat de be-
scherming van bomen mogelijk op de tocht staat. 
Het valt ongetwijfeld niet mee om in tijden van grote bezuinigingen een sluitende begroting op te 
stellen. Maar het lijkt ons niet goed om zodanig op een ambtelijke afdeling te bezuinigen dat bomen 
bij wijze van spreken vogelvrij worden. 

Ik wil in dit verband nog een aspect noemen. Bij een vergunningaanvraag wordt deze gepubliceerd, 
zodat bewoners erop kunnen reageren. Het is belangrijk dat dit zo blijft. Het is immers een gegeven 
dat bomen  heel langzaam tot volle wasdom komen maar dat kappen een kwestie van minuten is. 
Wie bezuinigt op lantarenpalen, kan die makkelijk terugzetten als er weer meer geld komt. Echter, 
grote bomen aanplanten kan nu eenmaal niet. Dus iedere volgroeide boom die je kapt, ben je defini-
tief kwijt. Een reden te meer om bomen te koesteren. 

Ten slotte nog twee concrete vragen. 
- Slaat die passage op blz. 40 inderdaad op het voornemen van het dagelijks bestuur om de kapver-
gunningen af te schaffen? 
- Wat is de rol van de stadsdeelraad in de besluitvorming op dit punt? Als de raad deze begroting 
vaststelt, heeft het DB dan impliciet toestemming gekregen om het kapbeleid zo te wijzigen dat er 
geen kapvergunningen meer nodig zijn? Of wordt een besluit hierover als apart onderwerp ergens in 
2012 aan de raad voorgelegd, nadat de besluitvorming over de begroting eind 2011 is afgerond? 

Namens de Vereniging Vrienden van het Rembrandtpark, 

Milja Abram (bestuurslid)  


